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گزارش حسابرسی سال های 96 تا 99 همشهری در صحن علنی شورا

 سفرهای درون شهری 
با اتوبوس های اروپایی

حوزهحملونقــلمهمتریندغدغهمدیریتشــهریدراین
دورهاست.کمبودناوگانازیکسووافزایشتقاضایمسافران
ازسویدیگرسببشــدهتااینحوزهدربرنامهچهارمتحولو
توسعهشهرتهرانوبودجهامسالشــهرداری،موردتوجهقرار
گیرد.فعالشدنظرفیتخودروسازانبرایتولیداتوبوسیکی
ازدستاوردهایتلاشمدیریتشهریدرراستایبهبودوضعیت
ناوگاناتوبوسرانیاست.شــهرداریپایتختبرایتسریعاین
فرایند،نیمنگاهیهمبهوارداتاتوبوسهایدستدومالبتهدر
حدنوازکشورهایدیگرداشتهاستوآنطورکهپرویزسروری،
نایبرئیسشورادرحاشیهجلسهدیروزصحنشوراعنوانکرده،
مذاکراتیباکشورهایآسیاییواروپاییبرایوروداتوبوسهای
خارجیدستدومانجامشدهاست.اوتأکیدکرد:»معتقدیمتولید
داخلیبایدزمانیموردحمایتقراربگیردکهمشکلیبرایمردم
ایجادنشود،بنابراینباهمهتولیدکنندگاندرارتباطهستیمکه
تولیدداخلیلطمهنخورد؛امازمانانتظارمردمبرایاتوبوساز
۴۵دقیقهعبورمیکند.نمیتوانیممردمرامنتظرنگهداریمو
میخواهیمباهمراهیدولتووزارتکشورسریعترایناتوبوسها

راواردکنیم.«

تأسیس خانه های امید
سعیدهصالحغفاری،مدیرعاملانجمناتیسمایراندرجلسه
دیروزگزارشــیازوضعیتکودکانمبتلابهطیفاتیسمو
اقداماتانجامشدهدرراستایخدمترسانیبهآنهاارائهداد.
سپسحمیدصاحب،مدیرکلادارهسلامتشهرداریتهران
ازراهاندازیخانههــایامیدویژهنگهــداریموقتوروزانه
کودکاندارایطیفاتیســمخبردادوگفــتکهجانمایی
راهاندازیاینخانههادر۴پهنهشمال،جنوب،شرقوغرب

انجامشدهاست.

مناسب سازی شهر برای کودکان اتیسم
مناسبسازیشهربرایحضورکودکاناتیسم،ابتداییترینو
حداقلنیازوخواستهخانوادههاستکهدرراستایهمینمطالبه
اعضاهمدرخواستهاییمطرحکردند.نرگسمعدنیپورروی
ایجادمراکزویژهآموزش،اشــتغالزایی،ورزشو...افراددارای
اتیسمباکمکسایرسازمانهادرتهرانتأکیدکرد.سیداحمد
علویگفت:»پیشنهادمیشودکهبرخیبوستانهاویکمحدوده
ازمجموعهاراضیعباسآبادبرایکودکاناتیسممناسبسازی
شود.«ســودهنجفیهمخواســتارپیگیریجدیراهاندازی

خانههایامیدتوسطشهرداریتهرانشد.

پایانی برای حسابرسی های 96 تا 99
درایندوره306گزارشحسابرسیتهیهشدهبودکهدیروزباارائه
گزارشحسابرسیشرکتهاییادمانسازه،خاکریزشهرتهران،
نوسازیاراضیعباسآباد،سازماننوسازیشهرتهران،شرکت
پیامرساومؤسسههمشهری،مأموریتشورایشهرتهراندر
ارائهگزارشسالهای96تا99بهپایانرسید.همهگزارشهای
ارائهشدهتوسطنمایندگانشوراتصویبشد.مدیرانهریکاز
شرکتهاوسازمانهاومجموعههانکاتمهمیرامطرحکردند.

 امین شالبافان، مدیرعامل شرکت 
یادمان سازه:3دعویآمادهاخذرأیاست
ودرگذشــتهتعداددعاوی2۱موردبوده
است.درحالحاضرهیچحسابمسدودی
نداریمو۵میلیاردتومانصورتحســابتا

پایانسالگذشتهبهثبترساندهایم.

 سیدمهدی پورهاشمی، مدیرعامل 
شرکت خاکریز آب شهر تهران:برای
استرداد۸۴هزاردلارازبانکلندنموضوع
راازطریقبانکصادراتپیگیریکردیمو
مدارکارسالشدهبهزودیوصولخواهد

شدودراختیارشرکتقرارخواهدگرفت.

 سیدمحمدحســین حجــازی، 
مدیرعامل شرکت نوسازی عباس آباد:
هتلدیدارازطرحجامعاراضیعباسآباد
خارجشــد.مشــکلاصلیهمینبودکه
ازطرحاراضیخارجشــودکهدرشورای
راهبریانجامشدوچالشــیکهداریمایناستکهباسازمان
سرمایهگذاریومنطقه3،عوارضسال92اخذشودودرایندوره
مدیریتشهری،پروژهرابه۸0درصدپیشرفتفیزیکیبرسانیم.

 ســیدمهدی هدایت، مدیرعامل 
سازمان نوسازی شهر تهران: نوسازی
تهراندراواخردورهقبــلبهکمترازیک
درصدرســیدامابراســاستکلیفشورا،
امســالقطعابه3درصدخواهیمرسیدو
تکالیفدراینزمینهمشخصشدهاســت.امسالتعداددفاتر
سازماننوسازیافزایشخواهدیافتوتاامروز600میلیاردتومان

تحققبودجهداشتیم.

آغاز ثبت نام کارت بلیت منزلت 
و اقشار خاص 

ثبتنامبرایدریافتکارتبلیتمنزلتواقشارخاص
ازامروز،دردفاترخدماتالکترونیکشهرتهرانآغاز
میشــود.باتوجهبهامکاندسترسیکارشناسان
بهسامانه،شــهروندانمیتواننداز2۴خردادبرای
دریافتکارتبلیتبهدفاترخدماتالکترونیکشهر

تهرانمراجعهکنند.
براســاساعلامســازمانفاوا،ثبتنامکارتبلیت
الکترونیکتهــرانبرایســالمندان)کارتبلیت
منزلت(،دانشــجویان،دانشآموزانواقشارخاص
شــاملایثارگران،معلولانوافرادتحتپوشــش
کمیتهامدادونیزســازمانبهزیستیاستانتهران
درنظرگرفتهشدهاست.افرادمتقاضیبایدساکن

تهرانباشند.
درحالحاضرثبتنامکارتبلیتالکترونیکتهران
دردفاترانجاممیشــودومتقاضیانبرایشــارژیا
دریافتکارتبلیتبایدبهایستگاههایمترویامام
خمینی)ره(،تئاترشهرویاایستگاهصادقیهمراجعه
کنند.هرشــخصتنهامیتواندباارائهمدارک،یک

کارتبلیتالکترونیکدریافتکند.
همچنینبراساسدستورالعملثبتنامکارتبلیت
ایثارگران،علاوهبرفردمتقاضی،برایهمسروفرزندان
نیزثبتنامجهتدریافــتکارتبلیتالکترونیک

تهران،انجاممیشود.
صــدورکارتبلیــتالکترونیــکتهــرانبرای
دانشآموزانمســتلزمآناســتکهاینافراددر

فاصلهیسنی۱0تا۱۸سالقرارداشتهباشند.

نقلقولخبر

عددخبر

خبر

شورا

واگذاری مدیریت اماکن ورزشی
احمد صادقی، رئیس کمیته شفافیت 
شورای شهر تهران: طرحی را از یک سال 
پیش درخصوص اماکن ورزشــی آماده 
کرده ایــم ولی نمی دانیم چرا در دســتور 
کار قــرار نمی گیــرد؟ مــردم درخصوص 
نگهداری این اماکن گلایه مند هســتند 
و باید اماکن ورزشــی به مناطــق واگذار 

شوند.

کاهش بهای بلیت متروی تهران
مســعود درســتی، مدیرعامــل شــرکت 
بهره بــرداری متــروی تهــران و حومــه: 
کاهــش بهــای بلیــت متــروی تهــران و 
حومه براساس مصوبه شورای اسلامی 
شهر تهران از امروز)چهارشنبه( اعمال 
خواهــد شــد. بــر ایــن اســاس قیمــت 
بلیــت تک ســفره متــرو در خطــوط 
درون شهری به ۳۲۶۷۴ریال و در خط5 

به ۳۷۴۰۰ریال کاهش خواهد یافت.

افتتاح 2ایستگاه  آتش نشانی در مناطق 
جنوبی پایتخت

قدرت الله محمدی، مدیرعامل سازمان 
آتش نشانی شهرداری تهران: قرار است 
در پنجاه و هشتمین شنبه  امیدوافتخار، 
ایستگاه آتش نشانی افسریه و شهرری و 
پروژه »برج شبیه ساز« ۱5طبقه با کاربری 
آموزشــی و عملیاتی در صالح آباد افتتاح 
شــود. اگــر در یکــی از برج هــای تهــران 
حادثــه ای رخ دهــد بــا وجــود ایــن بــرج 

آمادگی لازم برای نیروها وجود دارد.

پیمــان قربانــی، مدیرعامــل شــرکت 
ایســتگاهی  مجتمع هــای  توســعه 
مترو گفت: براســاس اهــداف از پیش 
تعییــن شــده و در قالــب اولویت بندی 
۱۲مجتمــع  امســال  صورت گرفتــه، 
ایستگاهی مترو جهت پوشش اهداف 
توسعه ای شرکت راه آهن شهری تهران 

و حومه وارد فاز اجرایی می شود.
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مجتمع

عبدالمطهــر محمدخانــی، ســخنگوی 
شــهرداری تهران گفت: محلــه فرحزاد 
در ناحیه۹ منطقه۲ شــهرداری تهران و 
به وسعت ۲۱۱هکتار واقع شده است. 
این محدوده، شامل ۳۱۰۲پلاک است 
کــه از ایــن تعــداد، ۸۲۲پلاک)حــدود 
۲۶درصد( در محدوده بافت فرســوده 
قــرار دارد و شــامل مصوبه کمیســیون 
ماده5 در خردادماه۱۴۰۰ شــده است.

همچنین تهیه »طرح موضعی محدوده 
گلابدره« از تیر ماه ۱۴۰۰ در دستور کار 
دفتــر توســعه محلــه گلابــدره، دربند و 

امام زاده قاسم قرار داشت.

3102
پلاک

۲ میلیارد و ۴۰۰ میلیون تومان؛ فاطمه 
تنهایی، شهردار منطقه ۸ گفت: اعتبار 
۲ میلیــارد و ۴۰۰ میلیون تومانی کمک 
بــه بهســازی و تجهیــز مــدارس منطقه 
۸ در ســال جدیــد ابلاغ شــد کــه از این 
اعتبــار ۲5 درصــد عمرانــی، ۱5 درصــد 
تجهیــزی، ۳۰ درصــد برنامــه ای، ۲۰ 
درصــد مــدارس دخترانــه و ۱۰ درصــد 

ویژه شهردار است.

2.4
میلیارد

حسابرسیشــرکتها،ســازمانهاومجموعههای
شهرداریتهرانوقرائتآنهادرصحن،وظیفهقانونی
شورایشهرتهراناست.دیروزآخرینگزارشهای
حسابرسیمالیمربوطبهسالهای96تا99درصحن
علنیارائهشــدکهحسابرســیمؤسسههمشهری

جنجالیترینپروندهحاضربود.
میثــممظفر،رئیــسکمیته
بودجهشــورایشهردرجریان
ارائهگزارشحسابرسیبه6نکته
یاچالــشپیــشرویروزنامه
همشهریاشارهکردوگفتکه
گزارشحسابرسیمطلوبنیســتودردورهجدید
مدیرانبایدتلاشکنندتاچالشهایاینمؤسســه
حلشودوتمرکزاصلیآنهارویماموریتهاوفلسفه
وجودیروزنامهمطابقبااساسنامهآنبادرنظرگرفتن
اقتضائاتروزباشد.رسیدنتیراژروزنامههمشهریاز
۴00هزارنسخهبه۵0هزارنسخهنخستیننکتهایبود
کهمظفربهآناشارهوعنوانکرد:»از۵0هزارنسخه
همحدود۵0درصدبرگشتیداشتندکهاینموضوع
یکافولقابلتوجهدرارتباطبامخاطبانروزنامهتلقی
میشود.مورددومهممربوطبهرویکردهایدیجیتال
است.وقتیکســبوکارهایآنهاوحتیآگهیهای
جرایدنیزدیجیتالشده،همشهریسالهادرخواب
ســنگینفرورفتهوصفحهنیازمندیهــایروزنامه
همشهریاز300صفحهبهیکدهمیعنی30صفحه
درپایانسال99رسیدهاست.«۱0پروندهخریدکاغذ
باهزینهپیشپرداختچندمیلیوندلاریهممورد

سومیبودکهتوسطرئیسکمیتهبودجهشورامطرح
شد.اوگفت:»متأسفانهکاغذدریافتنشدهو۴میلیون
دلارپولهمشهریبابتخریدروزنامهتاپایانسال
99بلاتکلیفماندهاست.موردچهارمهممربوطبه
مجلاتخوشنامضمائمروزنامهاســتکهآنهارابه
مجموعهاینابلدبرونسپاریکردندوبیشاز۱00نفر
ازتحریریهاخراجشدندوبهمعنایواقعیبرندمجلات

تخصصیهمشهریرانابودکردندولطمهجدیبهبرند
روزنامههمشهریزدند.«پرداختحقوقبافروشملک
همموردپنجماستکهمظفربااشارهبهآن،تأکیدکرد:
»بایدخداقوتگفتبهاینرویکردمدیریتی.وضعیت
چاپخانههمموردششماســتکهدردورهگذشته
بهجایبهروزکردنچاپخانهکهبرخیازدستگاههای
آندرخاورمیانهبینظیراست،اقدامبهفروشکردند.«

درادامهجلسهناصرامانی،عضوکمیسیونبرنامهو
بودجهبابیاناینکهمیثممظفرمــواردیرابانگاهبه
گذشتهمطرحکردومنبهآیندهنگاهمیکنم،گفت:
»روزنامههمشهرییکیازمؤسساتقدرتمندبابرند
خوبوباکیفیتعالیبودکهدردورهگذشتهچنان
بلاییسرشآوردندکهبرایاولینباردردههگذشتهاز
شهرداریبودجهایبهآناختصاصدادهشدتاحقوق
پرسنلراپرداختکندواینمؤسسهبایددرمسیری

برودتابتواندسربلندکند.«

بازگشت به اوج
محسنمهدیان،مدیرعاملمؤسسههمشهریهم
برایارائهتوضیحاتدرصحنعلنیشــورایشهر
حضورپیداکردوگفت:»همشــهریبهعنوانیک
مؤسسهبزرگمطبوعاتیظرفیتهایبالاییداردو
میتواندبهروزهایاوجخودبازگردد؛حتیآنزمانی
کهما۴00هزارنسخهمیفروختیم،روزنامههمشهری
یکروزنامهمؤثرنبودومــردمبهخاطرآگهیهاآن
رامیخریدند،اماامروزروزنامههمشــهریبهعنوان
روزنامهاثرگذارشناختهمیشودودرفضایرسانهای
کشورحرفیبرایگفتندارد.«اودرادامهتأکیدکرد:
»افزایشتیراژروزنامههمشهریدرایامیرقمخورد
کهبسیاریمیگفتنداینروزنامهسیاسیشدهاست.
ماافزایشفروشداشتیمواینرونددرشرایطیکه
تمامروزنامههاروندافولیدارند،اتفاقبزرگیاست.
مدلروزنامههمشــهریمتفاوتومتناسبباذائقه
مخاطبامروزشدهاستوامیدواریمباطرحیکهدر
آیندهبرایروزنامهرایگانمتروداریم،اتفاقجدیدیرا
رقمبزنیم.منازهمینالانوعدهاینطرحرامیدهم
کهیکطرحکاملاًاقتصادیاستواتفاقبزرگیرادر

فضایرسانهایرقمخواهدزد.«

زینب زینال زادهگزارش2
روزنامهنگار

ا هم  اقدامات در راستای برون رفت از چالش های پیش روی مؤسسه همشهری 
 زمانی که مؤسسه همشهری را تحویل گرفتیم، ۱۲۳میلیارد تومان بدهی انباشته وجود داشت که 

بخش زیادی از آن تسویه شد.
 نیازمندی های همشهری یکی از مهم ترین بخش های درآمدی بود که از ۳۰۰صفحه به یک دهم 
کاهش یافت و منجر به کاهش درآمدهای همشهری شد؛ چرا که مدیران در آن زمان آینده نگری 
نداشتند و وقتی تمام بخش ها به سمت توسعه دیجیتال و فضای مجازی حرکت کردند، این تصمیم 
گرفته نشد و مؤسسه همان مسیر قبلی خود را طی  کرد. این اتفاق موجب شد مؤسسه امروز در حوزه 

کسب درآمد دچار مشکلات جدی باشد.
 در یک سال و نیم اخیر از 4میلیون دلار مبلغ پیش پرداخت خرید کاغذ که هرگز کاغذی دریافت 
نشده، توانستیم حدود 6۰۰هزار دلار را پس بگیریم. واقعاً قراردادها با مشکلات جدی روبه رو بودند 

که سعی کردیم مشکلات آن برطرف شوند.
 تلاش کردیم تا بخش های مختلف اقتصادی همشهری را فعال کنیم و چاپخانه همشهری با کمک 
شورای شهر به یک چاپخانه ۳6۰درجه تبدیل شده است که به جز چاپ روزنامه در حوزه مختلف نیز 

فعال است و درآمد چاپخانه پس از سال ها مثبت شد.
 امروز در یک مؤسسه فرهنگی بعد از ســال ها زیان انباشته با 6۷درصد افزایش درآمد در سال 
گذشته مواجه بودیم؛ به عنوان مثال درآمد دیجیتال ما ۲۰۰درصد رشد داشته است. اکنون بعد از 
یک دهه روند نزولی درآمد نیازمندی ها، از ابتدای امسال با رشد درآمدها مواجه بودیم که تا پایان 

سال به یک درآمد پایدار در این حوزه خواهیم رسید.
 وقتی من به مؤسســه آمدم، 5۰درصد نیروها اضافه بودند و از این تعداد نیز تعدادی در خارج از 
کشور یا شهرهای مختلف بودند و کار نمی کردند و از همشهری حقوق می گرفتند. امروز تمام نیروها 
برگشته اند و در حال حاضر ما با کسری نیرو مواجه هستیم؛ چراکه تمام 8۰۰نیروی همشهری در حال 

فعالیت هستند و از تمام ظرفیت هایشان استفاده شده است.
 نزدیک به ۱۰برند از ۱8برند مجلات تعطیل شده مؤسســه فعال شده اند و 8برند دیگر نیز فعال 

خواهند شد.
 انتشارات، فضای مجازی و روزنامه نیز به شکل سودده در حال فعالیت هستند. ما طرح های جدی 

برای روزنامه داریم. 

مکث

محسن مهدیان، مدیرعامل روزنامه همشهری دیروز در حاشیه جلسه 
شورای شهر تهران و پس از ارائه توضیحات درخصوص حسابرسی مؤسسه 

همشهری از چند ابتکار و اقدام جدید برای همشهری ها خبر داد.
روزنامه مترو: روزنامه ای رایگان که به زودی منتشر می شود. مدیرعامل 
روزنامه همشهری با بیان این مطلب گفت که این روزنامه با بیش از ۱۰۰هزار 
نسخه و در قطع یک رسانه که بتوان در مترو مطالعه کرد، منتشر می شود. 
توزیع این روزنامه هم نکته ای بود که محسن مهدیان با اشاره به آن تأکید 
کرد: »برای توزیع روزنامه مترو ۲سناریو داریم که در حال بررسی هستیم؛ 
مدل اول تبدیل آن به بلیت است که روی روزنامه کیو آر کد وجود دارد و 
مسافران با استفاده از آن می توانند از گیت عبور کنند. در این مدل مسافر 
هزینه بلیت را می پردازد و روزنامه رایــگان خواهد بود و مدل دوم هم 
به کارگیری دستگاه وندینگ ماشین )دستگاه فروش خودکار( است که 

شهروندان با ارائه کد ملی می توانند یک نسخه روزنامه دریافت کنند.«

کیوسک همشهری: اساســاً امروز در کیوســک ها روزنامه و مجله 
عرضه نمی شود و به کیوسک های ســاندیس و سیگارفروشی تبدیل 
شده اند. محسن مهدیان با بیان این مطلب گفت: »قصد داریم از طریق 
کیوسک های فرهنگی همشهری زمینه را برای عرضه روزنامه، کتاب 
و مجله در شــهر فراهم کنیم. برای این کار نیاز به مجوز شورای شهر 
داریم که اگر محقق شود، قطعاً کار بزرگی صورت می گیرد و محصولات 

رسانه ای و کتاب در شرایط مطلوب تر عرضه می شود.«
تلویزیون اینترنتی: همکاران ما در گذشته اساسا نسبت به بخش های 
نوآوری جدید در حوزه رســانه کم توجه بودند و آینده نگری نداشتند 
و همه تمرکزشــان در چند صفحه روزنامه خلاصه می شد؛ درحالی که 
مؤسسه همشهری مؤسسه بزرگی است و بخش های زیاد آن در حوزه 
آموزش، مجلات و آنلاین تعطیل شــده بود. اکنون متناسب با ذائقه 
مخاطب، حوزه آنلاین و مجازی فعال شــده است و در حال راه اندازی 
تلویزیون اینترنتی هســتیم. این ماموریت را شورای شهر بر عهده ما 

گذاشته است.

ذائقه شناسی مخاطب: نکته این است که باید بتوانیم روزنامه، مجلات و 
کتاب را متناسب با ذائقه امروز مخاطب عرضه کنیم؛ به همین دلیل شکل 
و شمایل روزنامه امروز همشهری به لحاظ گرافیکی و فنی متفاوت از 
گذشته است تا بتوانیم با مخاطب امروزی ارتباط برقرار کنیم. معتقدم 
فضای مکتوب همچنان مخاطب خود را دارد و باید با مخاطب و بخش های 

دیگر رسانه ای مثل آنلاین و مجازی و... به روز شویم.
پلتفرم چاپ: از چاپخانه برای روزنامه اســتفاده می شد و وقتی تیراژ 
کاهش می یابد، تغییری در استفاده از این ظرفیت ایجاد نمی کنند. امروز 
به چاپ بنر، کتاب و... ورود کرده ایم و به زودی پلتفرم چاپ راه اندازی 

می کنیم.
مدرسه همشهری: شهریور مدرسه همشهری در پایه های دهم، یازدهم 
و دوازدهم راه اندازی می شود. دانش آموزان در رشته های هنر، گرافیک 
و رسانه پذیرش می شوند و این هنرســتان زیرنظر آموزش و پرورش 
است. چند روز دیگر تبلیغات پذیرش دانش آموز در آن شروع می شود و 

دختران و پسران علاقه مند می توانند برای ثبت نام اقدام کنند.

از روزنامه رایگان تا کیوسک های فرهنگی همشهری

علیرضازاکانی،شهردارتهرانیکشنبه2۱خرداد۱۴02بهمنظور
شــرکتدرمجمععمومیمتروپلیس)انجمنکلانشهرهایمهم
جهان(راهیبروکسل،پایتختبلژیکشد.درجریاناینمجمع،
شــهردارتهراندرنشستهماندیشیشــهردارانحاضرشدودر

چهاردهمینکنگرهجهانیمتروپلیسسخنرانیکرد.
زاکانیدرایناجلاسبااشارهبهچالشهایکلانشهرتهراندرمسیر
توسعهبهبخشیازبرنامههایتوسعهشهردرابعادمختلفپرداخت.
شهردارتهرانباتوجهبهمحوراینهماندیشیبررویکردمدیریت
شهریکلانشــهرتهرانبرایتوجهتوامانبهجسموجانشهرو

همچنیننشاطومعنویتشهروندانتأکیدکرد.
اوبرخیازرویکردهایمدیریتشــهریرادرقالبچندسرفصل
ازجملهمناسبســازیشــهربرایاقشــارمختلفمانندبانوان،
سالمندان،معلولانوجانبازان،حرکتازبهکارگیریسوختهای
فسیلیبهسمتانرژیهاینودرحملونقلعمومی،توسعهفضاهای
سبزشهری،مدیریتمنابعآبیوبازچرخانیآب،مدیریتپسماندو

فرهنگسازیومدیریتتفکیکپسماندبرشمرد.
ویبــاپرداختنبهانتقــالچندجانبــهدانشوتجربــهمدیران
کلانشــهرهایجهانبرایحلمعضلاتمشــابهشهریهمچون
آلودگیهوا،ترافیکو...برتوجهویژهبهاستفادهازفناوریهاینوین
درمدیریتشهریوهوشمندسازیونیزکمکبهتوسعهفناوریبا

تکیهبرمشارکتنخبگانومردمتأکیدکرد.
گفتنیاستفیلیپکلوز،شهرداربروکسلبهعنوانمیزبانایندوره
ازکنگرهجهانیمتروپلیسباانتشارعکسیادگاریازحاضراناین
نشستازجملهعلیرضازاکانی،شهردارتهرانویکیازنایبرئیسان
اینسازمانبینالمللی،شرحیازآنچهتاکنوندراینکنگرهگذشت
رابیانکرد.ویدرصفحهشــخصیخوددرفضایمجازینوشت:
»شهردارانصدهاشهردرسراسرجهاناینهفتهدربروکسلبرای
BUS2023گردهمآمدند!یککنگرهبســیارجالبباســازمان

متروپلیسباتمرکزبرتوسعهپایداروشمولاجتماعی.«

تشریح تجربه موفق کمپین من شهردارم
عبدالمطهرمحمدخانی،ســخنگویشــهرداریتهرانبااشارهبه
جزئیاتحضورشهردارتهراندربروکسلدرگفتوگوباهمشهری
عنوانکرد:سخنرانیشهردارتهراندرپایتختبلژیکبااستقبال

اعضایمجمعمتروپلیسهمراهشد.
محمدخانیبااشارهبهاینکهدراینجلسهموضوعاتمرتبطباتوسعه
شهرتهرانباتأکیدبرمشارکتمطرحشــد،افزود:شهردارتهران
تجربهموفقکمپین»منشهردارم«رابهاعضایمجمعمتروپلیس
توضیحدادواینکهچطورشهرداریتهراندرجریانبررسیبودجهو
بامشارکتشهروندانپروژههایتوسعهمحلیراکلیدزد،شرحداده

شدکهموردتوجهاعضاقرارگرفت.

دیدارهای شهردار تهران در بروکسل
سخنگویشهرداریتهراندرادامهبهبرخیازدیدارهایزاکانی

اشارهکردوگفت:شــهردارپایتختدرجریاناینسفرباجوردی
واکور،دبیرکلمجمعجهانیمتروپلیسدیدارداشتوروزگذشته
همدیدارهایدوجانبــهایباشــهردارانپایتختهایکامرونو
کنگوودبیرکلســازمان»شــهرهایمتحدودولتهایمحلی«

آفریقاداشت.
مصاحبهبارســانههایمحلــیدرخصوصموضوعــاتمدیریت
شهریازدیگربرنامههایروزگذشتهزاکانیبود.شرکتدرکنگره
متروپلیس،اجلاسســالانهشــهرهایاروپاییوششــمیندوره
شــهردارانOECD)ســازمانهمکاریهایاقتصادی(ازدیگر

برنامههاییبودکهشهردارپایتختدربروکسلبهانجامرساند.

صادرات خدمات شهرداری تهران به کشورهای آفریقایی
محمدخانیبهبحثهمکاریهایاقتصادیوانتقالتجربهودانش
شــهرداریتهرانشهرهایآفریقاییاشــارهکردوگفت:صادرات
خدماتومحصولاتشــهرداریتهرانبهکشورهایآفریقاییدر

جریانایندیدارهاطرحوبررسیشد.
بهگفتهاودرجریاناینســفرنیزجلسهایباهیأتمدیرهوکمیته
اجراییمتروپلیسبرگزارشــدوبرایامروزنیزجلسهایدرمورد
دیپلماسیشهریبرگزارخواهدشــد.همچنینعلیرضازاکانیدر
مجمععمومیمتروپلیسبهعنواننایبرئیسمشــارکتخواهد

داشت.
سخنگویشهرداریتهراندرپایانافزود:نایبرئیسیشهرداری
تهراننیزدرایندورهتثبیتشدوعضوثابتهیأتمدیرهمتروپلیس

نیزازدیگرعنوانهایشهردارتهرانخواهدبود.

روایت تهران هوشمند در بروکسل
شهردارپایتختدرنشستشهردارانشهرهایبزرگدنیابهتشریحتجربههایموفقتهرانپرداخت

سیمین برادرانگزارش
دبیرگروهشهری


